

To the Moderator,

May 31 2013

VCBC.

Dear Sir,

Floor Motion to hold a “Members’ Special Meeting on Sunday June 9th 2013.

We are deeply concerned about the captioned Motion which was adopted hastily in the absence of majority of the church members in the last MBM.

Agenda of the last MBM contained only motions to accept certain new members, accept a few resignations, and to vote on formation of a new “Nomination Committee” to which we feel comfortable to leave in the hands of our leadership team. For this reason, we chose not to attend the meeting.

Notwithstanding the Agenda, we learned that an important floor motion that may affect the well being our church in the future was pushed forward hastily by Elaine Chan, the vice chair of Personnel Committee. We feel angry for she had denied our rights as VCBC members and deprived us of the chance to vote on this motion by not giving us sufficient advance notice to attend a meeting for this purpose.

Under the above circumstances, we strongly object your decision to adopt the motion and we declare it was illegally passed. Accordingly, the notice of the special members meeting is considered null and void, and this meaningless meeting cancelled.

In Christ we serve in unity,

(Signed by 26 members)

親愛的主席先生,

臨時提案提議於2013年6月9日（星期日）舉行特別會員大會

我們深切關注上述臨時提案, 竟然在大多數教會成員缺席下, 在5月的會友雙月會內, 草率通過。

上次會友雙月會的議程只包括接受某些新成員, 接受幾位辭職, 並討論及通過一個新的“提名委員會”的提案, 這些事項, 我們感覺可以依賴我們的領袖去處理。基於這個原因, 我們決定不出席那次會議。

儘管議程中並無提出, 我們知到, 一個非常重要的, 並可能會影響我們教會將來福祉的臨時提案, 竟在人事委員會副主席Elaine Chan 推動下, 在輕率地表決中通過。我們感到憤怒, 感到我們身為VCBC會員的權利被漠視. 由於缺乏足夠的提前通知。我們表決這項議案的機會被非法地剝奪了。

在上述情況中, 我們強烈反對該臨時提案的非法通過. 因此在6月9日召開的特別會員大會通知書應予撤消, 並取消舉行這無益的會議。

主內